

FIDELIDADE

忠誠保險

保障您的退休生活
SECURE YOUR
RETIREMENT NOW

中央公積金
CENTRAL
PROVIDENT
FUND

尊享現金獎賞高達

ENJOY A CASH REWARD UP TO

\$600

BNU

Banco Nacional Ultramarino
大西洋銀行



中央公積金制度已於2018年推出。為了您的退休生活，可於忠誠澳門人壽設立公積金個人計劃並投資於獲批准之基金。我們卓越的基金選擇及服務可協助您達成理想的退休財務目標。

- 可作每月供款，最低金額為澳門元500
- 多種基金可供認購
- 隨時隨地網上查詢及管理您的基金
- 管理費只為每年1%
- 不設認購、轉換及贖回費
- 認購尊享以下現金獎賞

Non-mandatory Central Provident Fund (CPF) System has been launched in 2018. To get prepared for your retirement life, set up an individual plan with Fidelidade Macau Life and invest in our authorized fund(s). Our elite portfolio of funds and professional team can assist you in achieving your retirement plans.

- Minimum monthly contributions as MOP500
- Wide selection of funds available
- Monitor and manage your funds online with ease
- Management fee at 1% p.a. only
- No subscription, switching and redemption fees
- Subscribe and enjoy the below cash rewards

轉賬金額 (澳門幣) TRANSFERRED AMOUNT (MOP)	現金獎賞 (澳門幣)* CASH REWARD (MOP)*
\$60,000 或以上 or above	\$600
\$40,000 - \$59,999	\$400
\$20,000 - \$39,999	\$250
\$19,999 或以下 or below	\$100

* 客戶必須在忠誠澳門人壽保險股份有限公司（忠誠澳門人壽）設立一個新的供款子帳戶，並須成功將子帳戶的結餘轉至該供款子帳戶，方可獲得上述現金獎賞。如在首三年內將基金資本轉出，則收取2%轉移費用。此優惠僅適用於62歲以下之客戶。

注意：大西洋銀行或忠誠澳門人壽可隨時停止此優惠推廣而不作另行通知。大西洋銀行及忠誠澳門人壽保留更改或修改是次推廣的條款及細則的權利，而不作另行通知。

* In order to receive the aforesaid cash reward, customer must set up a new Contribution sub-account at Fidelidade Macau Life - Insurance Company Limited ("Fidelidade Macau Life") and successfully transfer money from sub-account to it. Subject to a transfer fee of 2%, if money is transferred out from funds invested within the first three years. This offer is only available to customer aged below 62 years old.

Note: The offer of this promotion may be suspended without notice by either BNU or Fidelidade Macau Life. BNU and Fidelidade Macau Life reserve the right to change or amend the terms and conditions of this promotion without prior notice.

本計劃之管理公司為 This plan is managed by:

忠誠澳門人壽保險股份有限公司

Fidelidade Macau Life - Insurance Company Limited



(853) 2833 8549



info@fidelidade.com.mo



(853) 2833 9472



fidelidade.com.mo

大西洋銀行為本產品之代理 BNU is the distributor of the product.